
Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania: 27. 10. 2016 o 17,00 hod. 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Ing. Ján Vojtek, Ing. arch. Soňa Papučíková, Mgr. Janka 

Pieronová, Marta Žáková, JUDr. Jozef Sečník, Ing. Rudolf Drexler, Ivan Poláček        

Neprítomní: Branislav Neslušan, Ing. Vavrín Randa, Mgr. Libuše Horvátová, - ospravedlnení 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

 

Program zasadnutia Rady školy 

1. Otvorenie 

2. Štatút rady školy- prerokovanie a schválenie 

3.Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

  a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.). 

4.Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno –  

   vzdelávacieho procesu  

5. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

6. Informácie o hospodárení školy 

7. Aktuálne problémy školy 

8. Diskusia  

9. Uznesenie 

10. Záver 

  

1. Otvorenie 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných, oboznámila ich s programom  

a otvorila zasadnutie Rady školy (ďalej len RŠ). 

2. Štatút Rady školy 



Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková oboznámila prítomných so Štatútom Rady školy. 

Členovia rady školy navrhli zmeny v štatúte rady školy (Mgr. Lenka Škoríková, JUDr. Jozef 

Sečník – doplnenie členov RŠ, Mgr. Janka Pieronová – hlasovanie „per rollam“, Ing. Ján 

Vojtek – zverejňovanie na internete), ktoré predsedníčka následne doplnila. 

 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a 

školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.). 

P. riaditeľka Anita Tomaníčková predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 

Z. z.). 

4. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu,  s personálnym obsadením školy, stavom žiakov a hospodárení 

školy 

5. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

6. Informácie o hospodárení školy 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla informácie o pedagogicko – organizačnom 

a materiálnom zabezpečení výchovno– vzdelávacieho procesu. Na konci školského roka odišli 

dve pani učiteľky (starobný dôchodok, odchod na strednú školu). V tomto školskom roku bola 

prijatá jedna učiteľka s aprobáciou chémia/biológia. Na ekonomickom úseku pracujú dve 

pracovníčky na čiastočný úväzok. Zmena nenastala u správnych zamestnancov 

a zamestnancov jedálne.  

Stav žiakov oproti minulému roku je menší. Do prvého ročníka nastúpilo menej žiakov ako 

odišlo z deviateho a ôsmeho ročníka. Niekoľko žiakov prešlo do futbalovej triedy na ZŠ 

Clementisova Kysucké Nové Mesto. 

7. Aktuálne problémy školy 

V októbri v III.B triede spadla omietka tak sa žiaci učili dočasne v dielňach. V súčasnosti je 

trieda opravená. Na plafóne je sadrokartón, nové osvetlenie a trieda je vymaľovaná. Uvedená 

firma má taktiež upraviť padajúcu omietku na vstupe do školského klubu. Finančné 

prostriedky na opravu poskytol zriaďovateľ. V novembri bude v IV. B triede vymenená 

podlaha z rozpočtu školy. V havarijnom stave je tiež strecha na prechode do telocvične, cez 

ktorú preteká voda.   



 

8. Diskusia 

V diskusii predsedkyňa RŠ oboznámila prítomných s listom so značkou 813/2016 – 10134 

z Mestského úradu Kysucké Nové Mesto. List bol odpoveďou na našu žiadosť o vytýčenie 

termínu v súvislosti s vysporiadaním pozemkov pod budovou školy. V danej veci sa 

pokračuje vo vypracovaní nového geometrického plánu podľa skutočného stavu s ohľadom na 

zmeny, ktoré nastali v pozemkových úpravách do súčasnosti. Členovia sa dohodli, aby sa 

naďalej informovali o úkonoch písomnou formou, ale i oslovením zodpovedného pracovníka 

na mestskom úrade. Pani riaditeľka informovala o prebiehajúcom súdnom konaní s bývalou 

ekonómkou našej školy.  

9. Uznesenie 

Rada školy schválila:  

- Štatút Rady školy 

Rada školy berie na vedomie a odporúča zriaďovateľovi na schválenie:  

- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.). 

Rada školy berie na vedomie: 

- Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu,  s personálnym obsadením školy, stavom žiakov a hospodárení školy 

Rada školy poveruje: 

- Predsedkyňu RŠ Mgr. Lenku Škoríkovú, aby písomne požiadala o informácie o úkonoch 

konaných v súvislosti s vysporiadaním pozemkov pod budovou školy 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov    8 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo  8 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo  0 členov  

Hlasovania sa zdržalo    0 členov  

 



10. Záver 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za účasť. Oboznámila ich, že 

ďalšie stretnutie bude v januári a ukončila zasadnutie RŠ. 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Lenka Škoríková 

 

                                                                                         

 

 

                                                                                                 Mgr. Lenka Škoríková 

                                                                                                   predseda Rady školy 

 

  


